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Autobusovému nádraží se blýská na lepší časy 

 
Již několik let občané města upozorňují na žalostný a nereprezentativní stav autobusového nádraží. 
Vedení města dlouhodobě jedná s majitelem objektu ČSAD Ústí nad Orlicí a upozorňuje na  nutnost 
rychlé rekonstrukce.  
V průběhu letošního roku sice došlo k několika drobným opatřením, které zlepšili interiér objektu 
(delší otevírací doba toalet, instalace wi-fi, zlepšení informačního systému).  
V minulých dnech jednalo vedení města opět se zástupci majitele. Tentokrát jsme již byli 
informováni, že v příštím roce dojde k razantní rekonstrukci celého objektu. V první etapě, která by 
měla být zahájena začátkem roku, dojde k výměně zbývajících oken, výměně vstupních dveří do 
bufetu, do čekárny pro cestující a do informační kanceláře. Ve druhé etapě, která bude probíhat v 
letních měsících dojde k modernizaci čekárny, změně způsobu vytápění, opravě střechy a zateplení 
celé budovy. 
Město Svitavy v letošním roce zajistilo vyčištění a částečnou opravu chodníků. Dále došlo k nátěru 
celého zastřešení prvního nástupiště. V dalších letech bychom chtěli provést rekonstrukci chodníku, 
na kterou bychom chtěli získat dotaci ze Státního fondu dopravní infrastruktury. Věřím, že v brzké 
době tak dojde ke zlepšení stavu tohoto veřejného prostoru, za který se již nebudeme muset stydět.  
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